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Interpelacje do Prezydenta Miasta Krakowa złożyli Michał Drewnicki, wiceprzewodniczący Rady Miasta

Krakowa oraz radny Bolesław Kosior. Interpelują m.in. w sprawie tężni solankowej oraz sytuacji w MPK.

Trzy interpelacje złożył radny Michał Drewnicki. W pierwszej z nich porusza temat Rodzinnego

Ogrodu Działkowego Budostal Zjednoczenie. Pyta Prezydenta, czy wiadomo coś o ewentualnym

zmniejszeniu powierzchni ogrodu w związku z przebudową ul. Kocmyrzowskiej. Radny Drewnicki

pyta też, na prośbę mieszkańców, o budowę tężni solankowej przy ul. Tomickiego. Prosi o plany

inwestycji i informację o podjętych działaniach.

- Otrzymałem niepokojącą wiadomość dotyczącą przeciążenia pracowników MPK i braków

kadrowych w tej spółce – pisze w kolejnej interpelacji radny Michał Drewnicki. Chodzi m.in. o

godziny nadliczbowe, braki kadrowe, czy ajentów wykonujących pracę na zlecenie MPK. Radny

prosi o ustosunkowanie się do przekazanych informacji.

Radny Bolesław Kosior złożył interpelację w sprawie z dyżuru radnego, dotyczącej sytuacji

mieszkaniowej jednego z mieszkańców Krakowa oraz odmowy pomocy przez Wydział

Mieszkalnictwa.
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